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ΓΡΑΦΕΙΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΦΙΛΟΘΕΗΣ  
 

 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΗΣ 6η ς  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΤΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΦΙΛΟΘΕΗΣ  

 

Στη Φιλοθέη σήμερα την 17η του μηνός Ιουλίου του έτους 2013 ημέρα Τετάρτη και ώρα 

13:00΄το Συμβούλιο της Δημοτικής Κοινότητας Φιλοθέης, αποτελούμενο από τους: 

1. ΒΑΚΟΝΔΙΟΥ – ΛΥΚΟΥΔΗ ΜΑΡΙΑ  ως Πρόεδρος 

2. ΣΚΟΥΤΕΡΟΠΟΥΛΟΥ ΖΩΗ  ως Αντιπρόεδρος 

3. ΠΑΤΣΗ – ΜΠΑΧΑΡΙΑ ΕΛΕΝΗ,       

4. ΦΙΛΙΠΠΑ ΧΡΙΣΤΙΝΑ,   

5. ΔΙΑΜΑΝΤΑΡΑ ΜΑΡΙΑ – ΚΩΝ/ΝΑ,        ως Μέλη,          

μετά  από την με αριθμ. πρωτ:15112  από 15/07/2013 έγγραφη πρόσκληση της Προέδρου κ. 

Μαρίας Βακονδίου - Λυκούδη, που επιδόθηκε νόμιμα σύμφωνα με τις διατάξεις του  Ν. 3852/2010  

και κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Φιλοθέης - Ψυχικού κ. Παντελή Ξυριδάκη συνήλθε σε  Συνεδρίαση 

στο Δημοτικό Κατάστημα επί της οδού Παύλου Καλλιγά 31, προκειμένου να συζητήσει και να λάβει 

αποφάσεις επί του κατωτέρω θέματος   Η.Δ.  

Πριν από την έναρξη της Συνεδρίασης διαπιστώθηκε ότι επί συνόλου πέντε (5) Συμβούλων 

της Δημοτικής Κοινότητας Φιλοθέης, παρόντες ήταν άπαντες. 

Στη Συνεδρίαση παραβρέθηκε για την τήρηση των πρακτικών και η υπάλληλος του Δήμου κ. 

Ιωαννίδου Αργυρούλα.  

Αφού διαπιστώθηκε απαρτία των μελών, η Πρόεδρος εισηγήθηκε ως κατωτέρω το θέμα.  

 

ΘΕΜΑ 1ο   Η.Δ. 

Ενημέρωση: 
α. Από την Αντιδήμαρχο Φιλοθέης κα Πετρίτση πάνω σε τρέχοντα θέματα της Δημοτικής 
μας Κοινότητας και  
β. Από τον Αντιδήμαρχο Τεχνικής Υπηρεσίας κ. Παπαχρόνη ή τον Προϊστάμενο κ. Κόγο για 
την εξέλιξη της στατικής μελέτης κοινοτικών μας κτιρίων, για το «Καραμπάση», το 
Εργοτάξιο, τον  Ποδονίφτη. 

 

 

 

 

 

 



 

α) Όσον αφορά στο πρώτο σκέλος του θέματος: Έγινε ενημέρωση από την Αντιδήμαρχο 

Καθαριότητας & Φιλοθέης κ. Κατερίνα Πετρίτση – Μουράντ, σε θέματα σχετικά με την 

επανατοποθέτηση στη Φιλοθέη ΑΤΜ Εθνικής Τράπεζας, την υπογραφή σύμβασης για εκπόνηση 

μελέτης της  Παιδικής Χαράς Πικιώνη, ανάμεσα στο Δήμο και το αρμόδιο Τμήμα των ΤΕΙ Αθηνών,  

τους ψεκασμούς για τα κουνούπια κ.λπ. Ετέθη το θέμα της απόλυτης ανάγκης διευθέτησης του 

προβλήματος που παρουσιάζει η έξοδος της οδού Θράκης. 

β)  Όσον αφορά στο δεύτερο σκέλος λόγω απουσίας εκπροσώπου της τεχνικής υπηρεσίας, 

(απουσίαζαν και ο Αντιδήμαρχος Τεχνικής Υπηρεσίας και ο Διευθυντής Τεχνικών Υπηρεσιών) , το 

θέμα αναβλήθηκε για να συζητηθεί το Σεπτέμβριο, όπως και αυτό του Ποδονίφτη και του εργοταξίου 

Φιλοθέης. Για το Κτήμα  «Καραμπάση» έγινε σύντομη ενημέρωση από την Αντιδήμαρχο 

Καθαριότητας & Φιλοθέης κα. Πετρίτση – Μουράντ Κατερίνα. 

 

        

Αφού συντάχθηκε  το  παρόν πρακτικό, αναγνώσθηκε και υπογράφηκε ως κατωτέρω:                 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ                   ΤΑ  ΜΕΛΗ 

ΒΑΚΟΝΔΙΟΥ-ΛΥΚΟΥΔΗ ΜΑΡΙΑ         ΣΚΟΥΤΕΡΟΠΟΥΛΟΥ ΖΩΗ 

        ΠΑΤΣΗ – ΜΠΑΧΑΡΙΑ ΕΛΕΝΗ 

  ΔΙΑΜΑΝΤΑΡΑ ΜΑΡΙΑ – ΚΩΝ/ΝΑ  

        ΦΙΛΙΠΠΑ ΧΡΙΣΤΙΝΑ 

           

  

ΑΚΡΙΒΕΣ  ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το πρακτικό της 6ης  

Συνεδρίασης του Συμβουλίου της  

Δημοτικής Κοινότητας Φιλοθέης  

στις  17/07/2013. 

Φιλοθέη,  25/07/2013 

 

 

Η   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 

ΒΑΚΟΝΔΙΟΥ-ΛΥΚΟΥΔΗ ΜΑΡΙΑ 


